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ZAPISNIK  

SA 15. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 10.06.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 17:01   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Tihomir Glavurtić, 

Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Anton Purtić. 

 

Izostanak opravdao vijećnik Ćiril Kalebić. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić - Općinski načelnik, 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Željko Zlendić, tehnički direktor Komunalnog Basilija 

Ina Hranilović, direktorica Turističke zajednice Općine Šolta 

Jadran Radman, MO Maslinica 

Zdravko Blagaić, MO Donje Selo 

Karlo Balić, MO Srednje Selo 

Tanja Šuto, MO Rogač 

Mladen Cecić, MO Grohote 

Vjekoslav Burica, MO Nečujam 

Sidrna Lebar, MO Stomorska 

Gosti s dopuštenjem Predsjedatelja: 

Aida Vidan 

Goran Tvrdić 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

- sjednica se tonski snima 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Predsjedatelj iznosi Dnevni red: 

 
1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Vijećnička pitanja 

3. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika/ce i o zamjeniku/ci vijećnika/ce 

koji umjesto njega/nje počinje obavljati vijećničku dužnost 

4. Rad mjesnih odbora 

5. Održavanje javno zelenih površina 

6. Odluka o Izmjenama Odluke o porezima Općine Šolta 

7. Razno                                   

 

 

Dnevni red usvojen JEDNOGLASNO. 
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Ad 2.) Vijećnička pitanja 

 

Zvjezdana Jelinčić pita u svezi problema uzurpacije JPP-a u svim mjestima, kako to 

zaustaviti. 

Načelnik moli da konkretizira, prijavi lokacije. 

Predsjedatelj upućuje vijećnicu Zvjezdanu Jelinčić da pisanim putem izvijesti o lokacijama.  

Zvjezdana Jelinčić konstatira da će kao i do sada komunalni redar izaći na teren, ali kao da i 

nije, ništa se neće promijeniti. 

Načelnik ističe da je problem sa komunalnim redarom zaista ozbiljan problem koji se nada 

uskoro riješiti. 

Ante Blašković pita u svezi nedolaska direktorice Komunalnog, Tihane Glavurtić, na 

današnju sjednicu Vijeća, naglašava da su razlozi, opravdanja, van pameti. Trebala bi biti na 

svakoj sjednici, a pogotovo danas kada je posebno pozvana. Zanima ga kako Načelnik na to 

gleda. 

Načelnik izjavljuje da je korespondencija bila između nje i predsjednika vijeća pa o tome ne 

bi sudio. Direktorica je poslala predstavnike, Mladena Cecića, poslovođu, i tehničkog 

direktora Željka Zlendića. 

Predsjedatelj smatra da to nije odgovor, te da je Načelnik Skupština Komunalnog, glavni i 

odgovorni u toj firmi, pa je njegov odgovor nepotpun. Ponavlja pitanje da dade odgovor kao 

odgovorna osoba u Komunalnom.  

Načelnik nije odgovorio. 

Tihomir Glavurtić naglašava da opet nije dobio odgovor na svoja dva pitanja koja postavlja 

iz sjednice u sjednicu. Neće više ponavljati jer nema smisla. Nadalje pita zašto riva u 

Maslinici sada nije opet napravljena kako treba i pod jurićevu kolonu mulić toliko nestručno 

napravljeno da bi bilo bolje da nije ni rađeno. 

Načelnik odgovara da je rivu sanirao B-cop, oni su dobili na natječaju za betoniranje, postoji 

nadzorni inženjer, a on osobno ne zna je li to stručno napravljeno ili ne. 

Luka Burica pita u čijoj je nadležnosti problem buke, glasne muzike, u sezoni. 

Načelnik izvješćuje da je to u nadležnosti policije, javni red i mir, a on kao Načelnik može 

dati dopuštenje za neka veća događanja da se produži radno vrijeme nekog ugostiteljskog 

objekta. 

Zvjezdana Jelinčić pita što je sa izgradnjom luke Stomorska, slušala je Škorića koji je 

nabrajao projekte ali Stomorska nije spomenuta. 

Načelnik ističe da Općina nije investitor, a kako mu je rečeno to je u Planu za 2022-2027, te 

će Lučka uprava tek raspisati natječaj. 

Predsjedatelj upućuje zahtjev, ukoliko je moguće u zakonski određenom roku od 20 dana, 

da dobije izvadak iz Pravilnika Komunalnog Basilija sa podacima o korištenju svih njihovih 

službenih vozila.  
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Ad 3.) Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnika/ce i o zamjeniku/ci 

vijećnika/ce koji umjesto njega/nje počinje obavljati vijećničku dužnost 

Budući predsjednik Mandatne komisije Ante Blašković nije bio spreman za izvješće, 

Predsjedatelj u 17:25 daje 5 minuta pauze da se Komisija konzultira. 

Predsjedatelj u 17:36 sati nastavlja sjednicu.   

Predsjednik Mandatne komisije Ante Blašković podnosi izvješće: da je vijećnica Rosana 

Prvinić stavila svoj mandat u mirovanje 01.06.2022., a Tea Nedeljković, kao prvi slijedeći 

kandidat na kandidacijskoj listi grupe birača, odbila je obavljati dužnost člana u 

predstavničkom tijelu Općine Šolta. Slijedeći kandidat je Anton Purtić koji prihvaća 

obavljanje dužnosti člana Općinskog vijeća Općine Šolta.  

Predsjedatelj poziva Antona Purtića da dade svečanu prisegu. Predsjedatelj čita tekst prisege, 

Anton Purtić izgovara „prisežem“ i potpisuje pisanu prisegu. 

 

Ad 4.) Rad mjesnih odbora 

Predsjedatelj upućuje prisutne da će dopustiti izlaganje bez ograničenja ali moli da svatko 

ipak ima neku granicu po 10 do 15 minuta. Zahvaljuje onima koji su svoje probleme uputili 

pisanim putem i tako skratili obrazlaganje, a to su MO Nečujam i MO Rogač, pa sa njima i 

počinje ovu točku. 

Načelnik želi reći da su svi MO dostavili svoje planove, da se sa svima komunicira, i da želi 

održati bar kvartalnu koordinaciju. Svi imaju razumijevanja za predstojeće aktivnosti, neke će 

se stvari dogovarati u hodu, a doći će i na teren kad god treba. 

Predsjedatelj poziva MO Nečujam, predstavnika Vjekoslava Buricu, te po točkama iznosi 

njihove probleme kroz kratke natuknice 

1. Uređenje ulice Put Rata 

2. Konop s plutačama 

3. Zabrana prolaza za cisterne fekalija 

4. Ulica Strma, uređenje 

5. Krov WC-a na plaži, potpuna zamjena 

6. Košenje trave 

7. Potporni zid 

8. Špina uz disco Čuvita radi zalijevanja cvijeća 

9. Povećati broj kontejnera za otpad 

 

Vjekoslav Burica nadopunjuje, da je u međuvremenu trava pokošena, zatim da su mu rekli da 

plutače neće dobiti jer se ne radi o javnoj plaži, a on smatra da je upravo zato potrebna jer je 

mogućnost nesreće veća nego na javnoj plaži. Što se tiče kontejnera za smeće smatra da se 

broj treba povećati u sezoni pa ih kasnije ukloniti. Također pita tko ima pravo raspolaganja, 

tko je vlasnik, šume između apartmana. Moli i za organizaciju sastanka sa policijom i 

Lučkom kapetanijom zbog plovila kojih je veliki broj i treba pojačati kontrolu. 
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Načelnik najprije upućuje sve da će sigurno na veći broj pitanja moći odgovoriti Željko 

Zlendić i Mladen Cecić, iz Komunalnog Basilija. 

Nadalje odgovara Mo Nečujam:  

U svezi kontejnera, uložilo se milijun kuna u podzemne, 1 mijenja 5 vanjskih kontejnera, 

vlasnici apartmana u Nečujmu će dobiti kartice za korištenje,  2 su u Gornjoj Krušici i 1 u 

Maslinici, Burnji Gaj. Javit će se i na novi natječaj za daljnju nabavku, 60% sufinancira Fond 

zaštitu okoliša, 40% Općina. Šuma među apartmanima, cca 25000 m2, Općina nije vlasnik,  

vlasnik Forte Nova, stečajna upraviteljica ovih dana dolazi na razgovor u Općinu. 

Plutače, uz stare kupljeno 300 m novih, rasporedit će se prema potrebi, gdje je najnužnije 

kako se dogovori sa mjesnim odborima. Javna rasvjeta u Nečujmu radi, WC će se otvoriti, 

krov će se sredit, zaposlen čovjek za čišćenje. Strma ulica, naručen geodetski elaborat. Kuća 

Marka Marulića neće se uređivati ove godine, iako su svi prozori i vrata nabavljeni, postavljat 

će se kad se uredi fasada. 

Predsjedatelj prelazi na teme MO Rogač 

1. Sanacija kolnika Put Bada 

2. Problem vodovodnih priključaka 

3. Javni red i mir, nautičari 

4. Problem sidrenja 

5. Smeće i kante 

6. Put Kašjun-Bočac 

7. Prekomjerna tonaža vozila koji prolaze mjestom 

8. Promet u trajektnoj luci 

9. Parking 

Tanja Šuto nadopunjuje da je prioritet cesta Banje – Bad, da je gospodin Slišković sam 

betonirao rupe. Traži odgovore na pitanja: 

zašto se te rupe nisu mogle sanirati u 6 mjeseci od kada je zatraženo, 

tko je vlasnik škvera odnosno u čijoj nadležnosti su plaža i brodovi do škvera, kako očistiti 

plažu, te smije li predsjednik MO na sjednicama vijeća govoriti ako je tema vezana uz 

njegovo mjesto. 

 

Predsjedatelj obrazlaže da se pitanja Vijeću postavljaju pisanim putem, a na samoj sjednici 

predstavnici MO mogu dobiti riječ za dopunu onog što je napisano. 

 

Mladen Cecić ističe da rupa na cestama ima na cijeloj Šolti, a pogotovo tamo gdje su rađene 

vodovodne šahte, to nije smjelo biti tako ostavljeno, Vodovod odgovoran za to. 

 

Tanja Šuto želi naglasiti jako dobru suradnju sa Komunalnim poduzećem, sve što se tražilo su 

napravili. 

Ante Blašković naglašava da onaj tko napravi štetu na cesti mora je i popraviti, na što Karlo 

Balić, kao djelatnik Vodovoda, naglašava da u ugovorima piše da izvođač vraća cestu u 

prvobitno stanje, ali vlasnik naruči i plati, a izvođač ne napravi do kraja. 

Željko Zlendić za potporne zidove kaže da će se na tome raditi u 9.mjesecu, u sezoni to je 

nemoguće. 
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Načelnik odgovara  

- cesta put Kašjuna sanirana 

- promet u  luci Rogač regulirat će se bobijima, trebaju 4 

- kamion koji je upao u more, od 5 tona, vozio je nelegalno i radio na nelegalnoj kući, a tužio 

je Općinu, sada smo na Sudu 

- proširenje puta do Banja, ići će se u to 

- malih kanti za smeće biti će za sve plaže 

- sve plaže su poravnate 

- u Banje stavljen branik, a sada će i u Žustovu 

- put do crkve nije očišćen jer će to sada HEP napraviti zbog postavljanja kabela 

Tanja Šuto ponovno naglašava da nije dobila odgovor na postavljena pitanja, 6 mjeseci od 

zahtjeva za sanaciju rupa na cesti i škver-plaža, što učiniti. 

Načelnik iznosi da se vlasnici brodova znaju, komunalni redar je već pisao vlasnicima za 

uklanjanje. 

Načelnik prelazi na kanalizacijski ispust u Nečujmu, koji je na privatnoj parceli i sada je to 

ozbiljan problem. Mora se otkupiti zemljište, radi na tome da Vodovod to riješi. 

Predsjedatelj konstatira da će se Tanji Šuto naknadno odgovoriti na pitanje plaže i 

škvera. 

Predsjedatelj  prepušta riječ predsjedniku MO Donje Selo. 

Predsjednik MO  Donje Selo Zdravko Blagaić izvješćuje da mora napustiti sjednicu pa prije 

toga želi reći da su pisanim putem dostavili sve što MO treba, nešto je već sitno i napravljeno, 

prema Donjoj krušici dosta. Ono što su napisali to očekuju kroz 4 godine.  

Zdravko Blagaić napušta sjednicu u 18:20 sati. 

MO Maslinica, predsjednik Jadran Radman, želi naglasiti samo 3 stvari koje su prioritet u 

Maslinici 

1. Dislocirati zelene otoke 

2. Solarna rasvjeta 

3. Rad komunalnog redara, koji bi mogao riješiti pola problema o kojima se govori 

Načelnik izvješćuje da ide postavljanje solarne rasvjete u ulici Domovinskog rata. 

Jadran Radman napušta sjednicu u 18:2 sati 

Tihomir Glavurtić želi naglasiti da se odbija napraviti javni wc u Maslinici, već 6 godina o 

tome govori, gosti rade nuždu gdje stignu, kako se onda baviti turizmom, a dnevno boravi u 

Maslinici i do 5000 ljudi. Još želi reći da su u Teplom boku izgrađene najveće vile, a nema 

javne rasvjete. 

Načelnik izvješćuje da će  javna rasvjeta biti stavljena do kraja mjeseca. 

Predsjedatelja zanima mogućnost javnog wc-a u Maslinici. 
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Načelnik traži da se predloži lokacija i način na koji bi taj wc radio i kako bi se održavao. Pita 

da li bi zbog zahoda trebalo zaposliti nekoliko ljudi. 

Predsjedatelj predlaže da se ovoj temi posveti više vremena, da se problem razradi i 

kroz slijedećih par mjeseci vidi je li se ikako problem može riješiti. 

Tanja Šuto podsjeća na obećane balune. 

Načelnik izvješćuje da će se nabavljena komunalna oprema u vrijednosti 150.000,00 kn 

podijeliti za Rogač, Stomorsku i Maslinicu, i gdje bude trebalo. 

 

MO Srednje Selo, Karlo Balić, predsjednik MO, ističe da su predali svoj plan, za sada je sve 

uredu i smatra da je dobro periodično se sastati i vidjeti šta se napravilo. 

 

Za MO Grohote, predsjednik Mladen Cecić, iznosi prioritetne zadatke, a to je zatvoriti prilaz 

Trgu Eugena Buktenice sa stalcima za parkiranje bicikla, na strani kod klupa. 

Voda u sred sela, nije riješeno spajanje, moli da se to riješi. 

Ističe problem prometa i velike brzine na relaciji od Radovanja prema centru, neophodan 

nogostup. 

Također moli Turističku zajednicu za organizaciju kulturnog programa na Dan pobjede i 

domovinske zahvalnosti 5.8., i da se koristi površina trga ispred Bratske kuće u Grohotama. 

Predsjedatelj nadopunjuje da na potezu Grohote-Rogač, od okuke kod Tarzana do Brda nema 

javne rasvjete, a to nitko ne spominje, pa moli da tih cca 800 m nekako osvijetli. 

Načelnik ističe da ga muči nogostup od Radovanja prema centru, željeli su ga riješiti ali ne 

dozvoljavaju da ga radi Općina, to je u nadležnosti Hrvatskih cesta. 

 

Za MO Stomorska predsjednica Sidrana Lebar navodi: 

Plaže su se sredile, Veli dolac problem ležanje vode, prema šetnici se ne može proći zbog 

vode, tuševi na plažama ne rade, rupe na cesti- tri velike i opasne, šahte od vodovoda su se 

sanirale, ali voda na Žalu ipak leži.   

Načelnik odgovara one tri rupe biti će zakrpljene do ljeta, za Veli Dolac može reći da ima i 

dobrog i lošeg, nije sve kriva Basilija i Općina, treba nekad vidjet i šta stanovnici na tom 

potezu rade. Nada se da tamo više neće ležati voda, sada će se izdvojiti za odvodne kanale. 

Projekt još nije dovršen, trebali bi sačekat da se dovrši pa voda ne bi ležala. Prema Africi će 

se betonirati, napraviti nagib da ne leži voda.  

Sidrana Lebar izvješćuje da je zamolila zapovjednika šoltanske policijske ispostave da se pišu 

kazne za parkiranja na kružnom toku. 

Zvjezdana Jelinčić se ne slaže sa svime što je navedeno. Kontejneri i smeće na Đigi su veliki 

problem, na Pelegrinu je kakvi takvi red, Veli Dolac, pero će opet biti odneseno jer nema 

kamenih blokova,  to je bačen novac, prioritet je i sanitarni čvor na toj plaži, a što se tiče 

ležanja vode, nije problem što bi se mogao otvoriti kanal da sve ide u more, nego to što sav  
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razni materijal od Čeha dolazi na plažu jer je pokidao sva stabla i zelenilo, pa nakon kiše 10 

kariola žala, zemlje i svega ostalog bude na plaži. 

Željko Zlendić iznosi kako će se voda riješiti oborinskim kanalima, a pero, to je pola sata rada 

i 10 kubika žala, što i nije neki posao i obavi se svaku godinu. 

Mladen Cecić ističe problem invalida i kako se oni mogu spuštati na plažu, smatra da nitko o 

tome ne vodi računa.  

 

Za MO Gornje Selo, predsjednik Ante Blašković izvješćuje o 

- organizaciji fešte užežin Sv.Ivana, što bi označavalo i početak šoltanskog  kulturnog ljeta 

- fešta će biti na igralištu kao i zadnjih godina, ali to igralište treba dovesti u bolju formu, to je 

jedino igralište za nogomet i košarku na gornjoj strani, za Stomorsku i Gornje Selo.  

- Mjesni odbor neće tražiti neke velike zahvate u Gornjem Selu, obzirom da se radi nogostup 

što je velika investicija 

- prioritet je Groblje, ujedno Svetište, koje kao takvo nije tretirano od strane institucija 

- cesta od spomenika preko groblja do Gornje Krušice, kompletno je uništena zbog velikih 

kamiona, zatim izgradnje repetitora 

- prioritet je i mrtvačnica, odnosno svojevrsni prostor za žalovanje ne prava mrtvačnica, jer se 

žalovanja organiziraju u crkvi, a nisu svi vjernici 

- naglašava da treba raditi na razvoju vjerskog turizma, jer imamo što pokazati, a nitko 

Svetište ni ne spominje. 

Načelnik obećava angažirati stručnu osobu za projekt mrtvačnice, a također će iznaći načina 

za sanaciju ceste. Sanirat će se i rupe do Livke. Uglavnom se slaže sa svime što je MO Gornje 

Selo predložio u svom planu. Također iznosi da će nastojati na staroj školi barem riješiti 

zatvore i sanirati krov, kao i sanirati naplov kod stare škole. Projekt „Stare škole“ nije prošao 

na natječaju jer Šolta spada u grupu visoko razvijenih općina. 

Ante Blašković želi upozoriti svih da se betoniranje puteva vrši podbetonom čija je vrijednost 

manja od betona. To je drastična razlika u tvrdoći. Kad se radi trebalo bi, smatra, raditi 

kvalitetnije i da traje, pa moli da se kod sklapanja ugovora vodi računa o kojem se betonu 

radi. 

 

Tihomir Glavurtić ističe da se radovi koji bi trebali biti završeni do 1.05. svake godine, sve se 

kasnije i kasnije rješavaju, i svaku godinu na sastancima se priča isto, a Šoltani plaćaju i tuđe 

smeće, npr.onoga koji ima jahtu od milijun eura. 

 

Tanja Šuto pita da li se na mjestu prijašnjeg zelenog otoka u Rogaču, može napraviti dječje 

igralište. 

Načelnik nema ništa protiv. 

 

Predsjedatelj zaključuje točku 4. i u 19:20 sati  daje pauzu od 10 minuta. 

 

Sjednica se nastavlja u 19:31 sati. 

 

 

 

 



 
8 

Ad 5.) Održavanje javno zelenih površina 

 

Inicijatorica točke Zvjezdana Jelinčić obrazlaže:  

Na 5.sjednici Turističke zajednice raspravljalo se o uređenju mjesta, posebno zelenih 

površina, posebni poticaj za ovu temu je bilo zalijevanje. Udruga Rusmarin uložila je 3000 kn 

za gnojivo i cvijeće, a Komunalno 0 kn, zalijevala je uglavnom ona sama, ponekad bi joj 

pomogla koja žena. Najviše je uznemirilo to što djelatnik Basilije kaže da zalijevanje ne može 

obaviti jer nema dozvolu direktorice. Zatim su se obratili Načelniku koji je riješio problem i 

počelo se zalijevati. Međutim sve to ju je potaklo da provjeri koje poslove Općina ugovara sa 

Komunalnim poduzećem, pa upoznaje prisutne sa onim što je ugovoreno vezano za 

održavanje javnih zelenih površina: održavanje se  provodi za područje svih mjesnih odbora, 

ugovoreno je da se svakodnevno vodi dnevnik rada, dnevnik rada jednom mjesečno ovjerava 

naručitelj, do 5. u mjesecu dužni su dostaviti Općini račun sa naznakom izvršenih radova i 

vrijednosti istih,  izvoditelj je obavezan dati prijedlog održavanja j.z.površina za svako mjesto 

do 1.10. tekuće godine. Za 2022.g. predviđeno je, 350.000,00 kn za te površine, a nije uloženo 

niti 1000 kn po mjestu. Sade se biljke u 6.mjesecu, nema vode, sve propadne. Planiralo se da 

budu i 2 čovjeka ljeti u turističkim mjestima na održavanju, ali i ovaj 1 se povuče ponekad. 

U Maslinici zasađen je labirint od lavande, kojeg trebaju specijalno kosit između labirinta, a u 

Stomorskoj je problem i zalijevat. Zašto se ne stavi navodnjavanje. 

 

Tihomir Glavurtić smatra da je labirint glupost, i da će taj labirint usahnut uskoro ili će ga 

kamioni pregazit, a puno je novaca uloženo, i sve okolo je u neredu. 

Ante Blašković ističe da u Gornjem Selu nema puno j.z.p. ali i na malom trokutu na Ravancu 

posađeno je nešto što će uskoro usahnut, pa smatra da bi stvarno bilo poželjno navodnjavanje 

koje je u 21.stoljeću normalna stvar i ne košta puno. 

Tomislav Sinovčić podržava ideju, to kaže nije skupo i nije neka stavka, a biljke također treba 

prilagoditi, saditi one koje trpe sušu. 

 

Predsjednik, budući postoji nedoumica da li se javno zelene površine održavaju prema 

Ugovoru sa Basiljom, donosi  

Zaključak 

Prema članku 5. Ugovora moli da mu Komunalno Basilija  dostavi izvješće, dnevnik rada, što 

se u zadnja 3 mjeseca napravilo za Maslinicu, Stomorsku i Grohote po pitanju održavanja 

javno zelenih površina. 

 

Mladen Cecić iznosi da je uvrijeđen stavom, samo drvlje i kamenje, kaže, su svalili na 

Komunalno. Gospođe su zvale i zvale, ne molile nego naređivale, djelatnik je na njegovu 

inicijativu ostao, ne kako je određeno 3 dana u tjednu, nego cijeli mjesec u Stomorskoj kako 

bi se odradilo sve šta treba. A što se tiče automatike i navodnjavanja, i to se treba nadgledati i 

održavati. 

 

Načelnik je iznenađen ovakvim zaključcima budući u drugim općinama predviđena sredstva 

su u milijunskim iznosima. Koliko samo košta održavanje parka „Đardin“ i parka dječjeg 

vrtića u Grohotama. Predviđena svota je sramotna, a povećanje Vijeće nije usvojilo. 

Koliko se samo pokosi, a sve je to u iznosu od 380.000 kn. 

 

Željko Zlendić naglašava da je zapravo to iznos od 280.000,00 kn, ostalo je PDV. I to je za 

čitavu Šoltu. Predlaže uz traženi dnevnik rada priložiti i troškovnik, obavezno. 

 

Ante Blašković pohvaljuje radnike Basilije, i predlaže da se iznađe način kako to popraviti, a 

ne prozivati ljude i podizati tenzije. 

Tomislav Sinovčić predlaže na slijedećem Proračunu predvidjeti veća sredstva. 

Zvjezdana Jelinčić ističe problem komunikacije sa direktoricom Komunalnog. 
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Ad 6.)  Odluka o Izmjenama Odluke o porezima Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da je zaprimljena uputa Ministarstva financija, Porezne uprave, kojom 

nalažu Općini Šolta da se u roku od 15 dana od primitka njihove upute izvrši izmjena 

Odlukom o lokalnim porezima Općine. Porezna uprava je provela nadzor nad predmetnom 

Odlukom te je utvrdila da se pojedine odredbe te Odluke odnose na pitanja koja nisu u 

djelokrugu jedinice lokalne samouprave, nego je navedeno propisano propisima više pravne 

snage.  Iako je Odluka donesena prije 5 godina i poslana na Nadzor tek sada su uočene 

nepravilnosti. 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

JEDNOGLASNO  se donosi 

Odluka o Izmjenama Odluke o porezima Općine Šolta 

 

Ad 7.) Razno 

1. 

Predsjedatelj iznosi zahtjev prisutne Aide Vidan iz Stomorske, Veli Dolac 97a,, a koji se 

odnosi na izvođenje radova u vrijeme zabrane, odnosno turističke sezone. Radi se o 

postavljanju elektokabela od strane HEP-a, a radovi bi trajali nekoliko sati. Stranka je zahtjev 

podnijela još u 9.mjesecu 2021.g. ali zbog okolnosti navedenih u zahtjevu, HEP nalog za 

radove izdaje tek u svibnju o.g. Kako obitelj stranke ne bi ostala bez električne energije, ista 

moli za odobrenje radova.   

Tihomir Glavurtić smatra da se u tim slučajevima treba izjasniti mjesni odbor, a onda Vijeće 

odlučivati. 

Načelnik zaključuje da onda treba mijenjati odluku, ali to može biti za dogodine, a sad treba 

riješiti. 

Predsjedatelj traži pravno mišljenje Pročelnice budući se na prošloj sjednici donijela odluka 

za radove na nogostupu u Gornjem Selu.  

Pročelnica ističe da to nije ista situacija, da je ono u Gornjem Selu javni interes, a ovo 

privatni. 

Ante Blašković smatra da za poslove od par sati ne treba ni pitati Vijeće, a i na stotine takvih 

poslova obavljaju se bez pitanja. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

Sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM  donosi se 

ODLUKU 

o odobrenju HEP-u za izvođenje radova u vrijeme turističke sezone 
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2. 

Predsjedatelj pita vijećnike za mišljenje o svečanoj sjednici uz Dan Općine. On i Načelnik su 

različitog mišljenja. Predsjedatelj smatra da ne treba trošiti novac na svečana obilježavanja 

kakva je Načelnik radio do korone, sa puno uzvanika, takve bi bile samo na okrugle 

obljetnice, ove ostale bi bile u okviru Općine i njenih ustanova i mjesnih odbora, ali postupit 

će po mišljenju vijećnika. 

Načelnik ističe da on nije izmislio svečanu sjednicu, način obilježavanja je zatekao, a i 

drugdje u drugim općinama gdje odlazi održavaju se iste svečanosti. Pozivaju se vanjski 

suradnici, iako ih zapravo malo dođe izvana. On smatra da taj dan svakako treba svečano 

obilježiti, možda nešto reducirati. 

Tihomir Glavurtić smatra da se to ne treba ukidati, da je to tradicija. 

Ante Blašković i Antonio Burica se slažu sa mišljenjem Tihomira Glavurtića. 

Zvjezdana Jelinčić slaže se da bude svečanost ali u užem krugu. 

Anton Purtić također je za svečanost u manjem krugu, sa samo najvažnijima za Općinu. 

Luka Burica naglašava da osobno ne voli te velike svečanosti, ali svjestan je da su to političke 

užance i da je i to ponekad potrebno. 

Predsjedatelj zaključuje da će se on i Načelnik, u suradnji sa Katjom Tramontana-Domaćina 

koja je uvijek vodila Protokol, usuglasiti oko uzvanika, neće biti minimalno kao što je 

predlagao, ali neće se ni pretjerati u broju uzvanika. 

3. 

Predsjedatelj za kraj još nalaže u svezi javnih priznanja Općine Šolta, da se natječaj i 

procedura provedu na način kao i dosadašnjih godina. 

 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 20:45 sati. 

 

ZAPISNIČAR KA     PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina         Teo Tomić dipl.iur.  

 
 

 

KLASA: 024-02/22-01/05 

URBROJ:218-49-01-22-2 

Grohote, 10. lipnja 2022. godine 


